

2025 歌唱比賽

親愛的家長:

本校定於3月23日下午 1:30 - 2:25PM, 舉行歌唱比賽, 歡迎學生踴躍報名參加。比賽將按年齡及報名的人數分組比賽. 請於3月14日前 完成報名。

https://forms.gle/iuLjo9vdbhiATbAf8

組別:

可重複報名不同組別,但同一位參賽者在不同組節不可選擇同樣歌曲。同樣的雙人參賽者 不可同時報名雙人以及家庭組

- 單人組 屆時會根據報名的人數及年紀平均分組。(分為低中高三組)
- 雙人組 屆時會根據報名的人數及年紀平均分組。(分為junior, senior 兩組 [名字請自由發揮])
- 家庭組 可與父母、兄弟姊妹一起參加。這個組別將不予排名, 只頒發參加獎狀乙紙 與小禮物, 以資鼓勵。
- TCML個人/雙人組 這個組別將不予排名, 只頒發參加獎狀乙紙與小禮物, 以資鼓勵。

歌曲:

參賽者自行選曲 (國語或者台語),不得為任何國歌或軍歌。 曲長以四分鐘為限。將MP3 or MP4 檔於報名截止日 (03/14/2025) 上載於報名表內之 Google Drive, 音檔名稱請標註學生姓名以及歌曲名稱。若無歌曲音檔. 請提供希望使用的歌曲Karaoke版本的 Youtube link。

評分標準:

- 1. 中文發音:30% 請提供歌詞
- 2. 音樂性相關 —包含音準, 技巧, 節奏, 音色:35%
- 3. 台風性相關—包含儀態, 風格, 服裝等:35%

獎勵方式:

今年承蒙主管機關贊助, PCLS將繼續提供獎金鼓勵大家參與歌唱比賽, 學校會按照每組參加人數來決定獎金的分配, 所有學生參賽者每參加一個組別, 都可得到coupon一張。 希望家長鼓勵您的孩子踴躍參加, 如有任何問題請洽文化主任 Whitney culture@pcls.org



Dear parents,

PCLS will hold the annual Singing contest on 3/23/2025 between 1:30 - 2:25PM . Please encourage your child(ren) to participate and register by 3/14/2025 using the registration form. https://forms.gle/iuLjo9vdbhiATbAf8

Categories:

Participants can register for multiple categories, but cannot use the same song to compete in different categories. The same participants in a Duet category cannot also compete in the Family category.

- Solo We'll divide participants evenly into groups based on age and number of students
- **Duet** We'll divide participants evenly into groups based on age and number of students
- **Family** It can be with parents or siblings. No ranking will be provided for this group. All groups will receive a certificate for participation and a gift.
- TCML Solo/Duet No ranking will be provided for this group. All groups will receive a certificate for participation and a gift.

Songs:

Participants may choose their own songs (has to be in Mandarin or Taiwanese). No national anthems or war songs. Max. time is 4 minutes. You may:

- Provide your own MP3 or MP4 audio file by uploading it to the shared drive in the Google registration form
- If you don't have your own music file, please provide the Youtube link of the karaoke version that you would like to use.

Grading:

Grading will be based on 3 elements:

Pronunciation 30% - please share lyrics Music related (pitch, timbre, rhythm, etc) 35%

Performance related: 35%

Award:

With the support from Oversea Community Affair Council of Taiwan, PCLS will continue to offer cash prizes to encourage participation. The cash prizes will be divided based on the participants in each group. PCLS students will receive 1 coupon for each category they participate in.

Please encourage your child to participate! If you have any questions, please contact Culture Director Whitney at culture@pcls.org.